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Abstract (en)
The flushing cistern (1) is provided on the outside and in particular in the lower region and in the region of the flushing-pipe bend (2) with an
insulating arrangement (11). This insulating arrangement (11) is a soft, rubber-elastic plastics layer which reduces transmission of noises produced
in the flushing-cistern interior to the environment and vice-versa. The flushing cistern (1) is embedded in particular in a moulding (10) of an
installation block. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Spülkasten (1) ist aussenseitig und insbesondere im unteren Bereich und im Bereich des Spülrohrbogens (2) mit einer Isolieranordnung (11)
versehen. Diese Isolieranordnung (11) ist eine weiche, gummielastische Kunststoffschicht, die eine Schallfortleitung von im Spülkasteninnern
entstehenden Geräusche auf die Umgebung und umgekehrt vermindert. Der Spülkasten (1) ist insbesondere in einen Formkörper (10) eines
Installationsbausteines eingebettet. <IMAGE>
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